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GEMEENTERAADSFRACTIE BORNEM 

 

 

      Bornem, 02 oktober 2017 
 
 
 
Ter attentie van de voorzitter van de gemeenteraad van Bornem 
 
Onderwerp: Gemeenteraad dd. 10/10/2017 – indiening aanvullend agendapunt 
 
Geachte voorzitter, 
 
Betreft: Aanmoedigingspremie Bornemse studenten 
 
Jaarlijks starten tientallen Bornemnaars aan een hogeschool of universiteit. Tegelijkertijd studeren er 
ook tientallen Bornemnaars af. Doordat bijna alle Vlaamse studierichtingen een bachelor- of 
masterscriptie voorzien, betekent dit een veelvoud aan thesissen van onze studenten.  
 
Een gigantische productie aan kennis en inzichten, die vaak behoren tot de meest innovatieve, en die 
nog eens gratis is ook. Gespreid over alle mogelijke kennisdomeinen: van preventiemanagement 
over sociaal werk, geschiedenis, stedenbouw, economie, marketing, bedrijfsleven, 
bedrijfsmanagement en zoveel meer. Hier ligt een opportuniteit voor lokale verenigingen, 
ondernemers, openbare diensten en beleid. Een vereniging / overheid / onderneming die zichzelf kan 
laten doorlichten in een scriptie van een marketingstudent, die kan daar veel bij winnen. 
Net zo goed kan dat interessant zijn voor de gemeente. Ook nu spendeert de gemeente heel wat 
geld aan studies. Bijvoorbeeld studenten architectuur of stedenbouwkundige kunnen interessante 
thema’s uitwerken die ook van pas kunnen komen voor het beleid. 
 
Daarnaast biedt het ook de kans om studenten meer bij de gemeente te betrekken door middel van 
hun onderzoeksobject. Als een thesis geschreven wordt over een Bornems onderwerp of een hier 
gevestigd project, gaan die studenten nauwer betrokken worden bij het sociaal weefsel, misschien 
meteen uitzicht krijgen op tewerkstelling bij de instantie waar ze actief zijn voor hun studie. 
 
Daar pleiten wij voor de invoering van een aanmoedigingspremie voor Bornemse thesisstudenten die 
schrijven over een onderwerp dat een band heeft met Bornem. 
 
Mogen wij u verzoeken dit voorstel toe te voegen aan de agenda van de volgende gemeenteraad? 
 
Namens de N-VA fractie, 
Hoogachtend, 
 

 
Kristof Joos 
Fractievoorzitter N-VA 
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